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Van de redactie 

Hierbij het Loopje van februari 2021 
met veel informatie. Er gebeurt echt 
van alles hier, Zeegse blijft nog steeds 
thuis, maar zit zeker niet stil!  

O.a. een kleine terugblik naar 
december, de werkgroep Cultuur blijft 
volop bezig, het Boerenerven project 
gaat door, een pubquiz is in wording. 
Geen wandeling en ’even voorstellen’ 
deze keer (u mag als u hier komt wonen 
gevraagd en ongevraagd een half A4 
inleveren met foto en dan wordt het 
geplaatst. Graag zelfs!), maar wel een 
verjaardag van de oudste inwoner en 
een ludieke verhuizing. 

De bijdragen voor ‘Zeegse blijft thuis’ 
staan ook in dit Loopje. 

Veel lees- en kijkplezier! 

Het Zeegser Loopje en ook de website 
leveren informatie voor iedereen en 
iedereen kan/mag kopij inleveren, heel 
graag zelfs! Zo kunnen we elkaar op de 
hoogte houden van het wel en wee in 
ons mooie dorp. 

De website laat de meest actuele 
dingen zien. Het Loopje is een 
driemaandelijkse momentopname. 

ZEEGSER LOOPJE FEBRUARI 2021 
17E JAARGANG NUMMER 62 

Colofon 

Redactieadres: 
Joke Gerds, Hoofdweg 3 
Telefoon 06 51318202 

Email: zeegserloopje@gmail.com 
Website: www.zeegse-dorpsbelang.nl 

Inleveren kopij voor het volgende nummer:  

17 mei 2020

mailto:zeegserloopje@gmail.com
http://www.zeegse-dorpsbelang.nl


2

Winter / Voorjaar 

Februari, de laatste wintermaand met al een 
vleugje voorjaar in de lucht. Het was een winter 
van niks, beetje vorst, beetje sneeuw, heel veel 
regen, niet wat je echt een stevige winter noemt. 
En dat maakt wonen in Nederland eigenlijk zo 
mooi, de vier wisselende seizoenen! 

Daarbij kwamen, niet te vergeten, de corona 
perikelen en - maatregelen. Nee, die vergeten we 
niet en daar hebben we ook nog steeds mee te 
maken. Niemand kan zeggen hoe lang nog. Covid 
19 waart nog rond en dan zijn er ook alweer 
nieuwe varianten actief. Voor heel veel mensen en 
bedrijven een vreselijke pandemie, met zware 
financiële gevolgen. Inmiddels hebben ook veel 
mensen last van sociale en maatschappelijke 
gevolgen. ‘Het duurt te lang.’ Maar ….. we 
kunnen er niets aan veranderen, we hebben het er 
mee te doen, laten we ons houden aan de 
maatregelen en hopen dat die helpen en dat we 
over niet al te lange tijd ‘ons leven’ weer terug 
hebben. Hou vol mensen!!! 

De natuur trok zich er niets van aan. Die ging 
gewoon zijn gang, alle seizoenen weer. Wel is er 
erg veel water gevallen (voorbode voor weer een 
droge zomer?). De Drentsche Aa was/is erg breed, 
het is net een meer.  

Bovenstaande heb ik vorige week geschreven, 
deze week is alles anders. De wereld is wit, we 
hebben een heuse sneeuwstorm gehad, met 
overal sneeuwduinen en heftige vorst. Door Jan 
en alleman wordt nu gesproken over de ‘tocht der 
tochten’, die wel zou moeten, maar toch echt niet 
kan doorgaan! Ondanks de opwarming van het 
klimaat en de beweringen van deskundigen dat 
dit extreme winterweer tot het verleden gaat 
behoren, hebben we nu toch echt een échte 
winter en ….. het is heerlijk! Het voorjaar is nog 
even uitgesteld. 

Groetvanmij 
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Van de bestuurstafel

Wat is het een bijzondere tijd, met het virus onder ons. Het bestuur van de VDBZ ziet elkaar 
niet veel, we komen niet lijfelijk bij elkaar in een bestuursvergadering. Alles gaat via mail of 
app. Saai? Ja, saai. We missen ons ‘normale’ leven. 

Er is ook niet zoveel om over te vergaderen. De meeste activiteiten kunnen niet doorgaan. 
Gelukkig bedenkt men soms andere manieren om toch aandacht te schenken aan een 
activiteit, zoals op 5 december. Twee Pieten gingen de huizen bij langs om de kinderen te 
verwennen. In december stond er geen kerstboom op de brink. Het oliebollen bak- en 
verkoopfestijn op het terras van het Witte Huis was er niet, er was geen feestje in het Witte 
Huis. Wel waren er op 31 december de hele dag ‘carbid schieters’ op de brink bezig, en … 
om middernacht werden we verrast met vuurwerk op de brink. 

De gemeente heeft nu al aangegeven dat er geen paasvuur georganiseerd mag worden. 
De datum van de brinkdag is nog niet vastgesteld, maar dat zal zo rond begin juli zijn, als 
die door kan/mag gaan.  

De culturele commissie heeft alweer een thema bedacht voor de komende zomer, daar 
leest u elders in dit Zeegser loopje over. De penningmeester en secretaris zijn actief bezig 
geweest om de ledenlijst op orde te krijgen, dat loopt goed. Het project boerenerven deel 
2 gaat van start, daar kunt u ook elders over lezen. De Algemene Ledenvergadering die 
normaal gesproken in maart wordt gehouden, wordt tot nader order uitgesteld. 

Laten we hopen en er vanuit gaan dat het jaar 2021 nog een jaar wordt van wel en niet en 
dat we in 2022 weer gewoon al onze bezigheden en activiteiten en leuke dingen kunnen 
gaan ondernemen.  

Hartelijke groet van Toos, namens het bestuur
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Van de penningmeester

Contributie 2021 

Vanaf 2021 willen wij het lidmaatschap voor Dorpsbelangen Zeegse alleen mogelijk maken via 
automatische incasso. Het grote voordeel hiervan is dat de leden nooit meer vergeten tijdig te 
betalen en dat het ons heel veel extra administratieve handelingen scheelt.  
We hebben alle leden die nog niet hadden betaald in 2020 (er is niks menselijkers dan dat te 
vergeten) en alle leden die nog steeds betaalden zonder een machtiging voor automatische 
incasso, een brief gestuurd. In deze brief hebben we hun gevraagd een machtiging af te geven 
voor een automatische incasso. 
Tevens hebben we dorpsbewoners die nog niet lid waren, gevraagd om toch lid te worden van 
Dorpsbelangen. Wij vinden het namelijk belangrijk alle dorpsbewoners van Zeegse te bereiken. 
Toos en ik hebben heel wat brieven in de brievenbussen gedaan in januari. 
We hebben als response 36 nieuwe machtigingen ontvangen. Dat heeft ons ook 10 nieuwe 
leden opgeleverd. Bijna iedereen heeft een machtiging afgegeven. Dat is dus een prachtig 
resultaat !!!! 
Een aantal kritische mensen hebben ons goede feedback gegeven, omdat de tekst van de 
machtiging niet helemaal voldeed aan de geldende spelregels. Dat had met name te maken 
met het feit dat iedereen het recht behoudt om 8 weken nadat er een automatische incasso 
heeft plaatsgevonden, het geldbedrag terug te vorderen. Daarom hebben we de tekst van de 
machtiging aangepast. De reeds ingevulde machtigingen blijven gewoon geldig; het is niet 
nodig een nieuwe machtiging in te vullen. 
Tenslotte zou ik nogmaals het kleine aantal leden, dat geen machtiging heeft gegeven, willen 
vragen dit alsnog te doen. Wij gaan vanaf nu geen herinneringen meer sturen, dus als je 
vergeet te betalen, vervalt het lidmaatschap. Wij willen jullie natuurlijk niet kwijt, omdat we 
graag iedereen in het dorp willen betrekken met de zaken die hier spelen. 

Johan van Fessem
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Project boerenerven fase 2 Zeegse van start 

Fase 1 van het Boerenerven project is afgerond en dit jaar gaan we van start met fase 2. De 
goedkeur voor fase 2 liep vertraging op afgelopen jaar door de Corona crisis, dus we konden 
niet meer starten voor deze winter. 
Fase 1 richtte zich op de erven rondom de Brink, terwijl fase 2 zich meer op de 
toegangswegen naar Zeegse gaat richten. Daarom ligt het voor de hand de samenstelling van 
de werkgroep aan te passen. Het is gelukt daarvoor een drietal mensen te vinden (naast 
mijzelf), die deze fase 2 willen begeleiden. 

De leden van de werkgroep voor fase 2 zijn: 
Roelof Docter (Hoofdweg 1) 
Jan Reinder Smeenge (Hoofdweg 62) 
Rob Marra (Zeegsersteeg 2) 
Johan van Fessem (Schipborgerweg 6) 

De eerste stap die we gaan zetten, is als werkgroep voor fase 2 bij elkaar komen. Dat staat 
gepland op 18 maart. Daarna zullen de betrokken bewoners worden benaderd. Hoe we dat 
gaan doen is afhankelijk van de dan geldende Corona maatregelen. 

De eerste fase van het project was vooral gericht op het behoud en herstel van de open 
ruimte en de authentieke boerenerven rond de brink in Zeegse. Van de 13 direct aan de brink 
grenzende erven hebben 10 erfeigenaren meegedaan aan het project en is het authentieke 
karakter van deze erven in meer of mindere mate herstelt en zijn delen verdwenen open 
ruimte teruggebracht. 

In fase 2 ligt de prioriteit op de erven langs de invalswegen richting de brink (Hoofdweg 
tussen Oudemolen en Tynaarlo, Veentjesweg en Zeegsersteeg) en het omliggende landschap 
met de cultuurhistorisch en landschappelijk waardevolle landschapselementen, zoals de 
Esrand beplantingen, houtsingels- en wallen, bomenrijen en bospercelen. Dit is weergegeven 
in de volgende figuur:

Projectgebied Boerenervenproject Zeegse fase 
1 en 2 (groen = uitgevoerd in fase 1)  

Groene stippen: erven fase 1 
Groene lijnen: houtsingels en bomenrijen in fase 
1 Groene vlakken: bos en stuifzand in fase 1  

Rode stippen: kandidaat erven voor fase 2 
Rode lijnen: prioritaire houtsingel en bomenrijen 
voor aanleg/herstel in fase 2 Rode vlakken: 
cultuurhistorisch en landschappelijke belangrijke 
bospercelen  

Blauwe punt: te realiseren doorwaardbare plaats 
Zeegser Stroompje  

Lees verder op pagina 6.. 
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Het doel is bewoners bewust te maken van het oorspronkelijk historisch waardevolle karakter 
en het verhaal van het Drentse Boerenerf met de specifieke kenmerken van de erven in 
Zeegse. Van de eigenaren wordt verwacht actief deel te nemen aan het herstel hiervan en het 
omliggende landschap. Door dit herstel zal de samenhang met het omliggende landschap 
worden vergroot. De relatie tussen dorp en landschap wordt versterkt.  

De betrokken bewoners zullen in april/mei benaderd worden. 

Namens de werkgroep, Johan van Fessem

Terugblik op eind 2020 

Het afgelopen jaar was we geen oliebollen festijn niet mogelijk i.v.m. COVID-19. Dit was 
ook voor ons even wennen en schakelen. (Ja, het wordt toch een ritme elk jaar op de laatste 
dag van het jaar) We hebben echter veel lieve en leuke reacties gehad: we werden gemist! 
Wij hopen dit jaar wel weer voor u klaar te staan met heerlijke oliebollen en gezelligheid in 
onze skihut.  
Via deze weg willen we de Zeegser vrienden nog even bedanken voor de spontane en 
onverwachte vuurwerk show op de brink.  

Ingmar van der Woude 

Ingezonden reactie van een dorpsbewoner op het vuurwerk:

‘In alle rust, na een hectisch jaar 2020 en drukte van en om feestdagen, loop ik nog es 
door de app van de ‘Zeegse beslommeringen’ over het vuurwerk op de Brink. Het 
verbod even daargelaten. Was dat nou echt nodig om het jaar 2020 in Zeegse uit te 
luiden met vuurwerk? Was het carbid schieten niet traditioneel genoeg? Het begrip 
‘respect’ heb ik hierin gemist. Het respect voor de slachtoffers van de alom bekende 
corona-ziekte. De ziekenhuizen liggen er vol van. Het personeel kan het werk niet meer 
behappen. De media laat het ons dag in dag uit weten. Of was dat niet de reden om het 
vuurwerk achterwege te laten?  Om juist vuurwerk-slachtoffers te voorkomen. Jammer, 
vuurwerk is mooi, maar juist nu kon het  er wel zonder.’  
Groeten van Jos Menkveld 

Brinkdag? 
Wat zijn we allemaal toch ontzettend toe aan een verzetje... maar helaas kunnen/mogen we 
op dit moment helemaal niets, ook niet iets organiseren. Als wij nog een Zeegser brinkdag 
kunnen organiseren, zullen wij dat niet nalaten. Dan wordt het op 4 juli, maar vooralsnog is er 
geen zekerheid. Mocht hier verandering in komen dan laten wij u dat natuurlijk weten. 

Paasvuur nee… 
Helaas hebben we vanwege COVID-19 ook dit jaar geen paasvuur. Dit besluit is door de 
gemeente om begrijpelijke redenen genomen. Hierdoor vervalt de mogelijkheid tot het 
brengen van tuin en snoeiafval. Hiervoor verwijzen wij u graag naar de milieustraat van de 
gemeente Tynaarlo. Wij hopen dat we in 2022 weer als vanouds snoeiafval kunnen inzamelen 
en een gezellig paasvuur kunnen organiseren.  

Ingmar van der Woude
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Sinterklaas 2020 

Twee pieten brachten op zaterdag 5 december een bezoek aan de kinderen uit het dorp 
Zeegse. De kinderen vonden het super leuk, spannend, maar vooral gezellig. Iedereen kreeg 
een cadeautje en wat lekkers. Helaas kon het feest niet in het ‘Witte Huis’ gevierd worden, 
maar iedereen kreeg uitgebreid aandacht van de pieten. Het was een zeer geslaagd feest. 

Annet Hadders  

Wel 
spannend 

hoor….
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Pub Quiz online?????? 
Het lijkt mij leuk om weer eens op een  
ontspannen manier contact met elkaar  
te hebben. De laatste pub quiz is al  
weer lang geleden. En ik denk dat  
het ook nog wel even gaat duren 
voordat er weer live één georganiseerd kan worden. Om toch met elkaar in contact te 
komen wil ik online een quiz organiseren. Wil je mij mailen wanneer je het een leuk idee 
vindt om op deze manier een quiz te doen? Ik ga dan mijn best doen om een leuke online 
quiz in elkaar te zetten. 

En wat dacht u van BINGO??? 
Ook wil ik wel samen met jullie online bingo spelen. Hiervoor heb je teams nodig. Geef 
ook door of je het leuk vindt om hier aan mee te doen. Bij genoeg animo ga ik mijn best 
doen om het te realiseren. Ben je enthousiast mail dan naar mathadders@home.nl of doe 
een briefje in de bus op Hoofdweg 5. 

Groet van Annet Hadders 

Verhuizen naar de overkant… 
Twee gezinnen in Zeegse besloten elkaars huis te kopen en daarmee deel te blijven 
uitmaken van de dorpsgemeenschap in Zeegse. Wij, Harm en Joke van nummer 3 naar het 
huis op nummer 16 van Kiki, Danny, Lena en Tobias en zij omgekeerd naar nummer 3.. Het 
wordt een bijzondere logistieke operatie daar op de Hoofdweg eind maart….. 
Kiki en Danny met hun jonge kinderen Lena en Tobias groeiden uit hun jasje en wij zagen 
ons heerlijke huis en tuin steeds groter worden en … wij worden er niet jonger op. En deze 
mogelijkheid betekent dat we in Zeegse kunnen blijven wonen, wat een ultieme wens is 
van ons alle4. 
Voorstellen hoeft denk ik niet meer. Wij, Joke en Harm wonen sinds 2005 in Zeegse en Kiki 
en Danny sinds 2015. Wel vinden we het fijn om dit weetje in het Zeegser Loopje met jullie 
te delen, ook al is het misschien al via andere kanalen bekend. 
Kiki en Danny verhuizen eind maart direct naar nummer 3, wij verschansen ons eerst een 
paar maanden in een zomerhuisje op het Akenveen, omdat er nog een en ander verbouwd 
wordt op nummer 16 om ook beneden te kunnen slapen. 

Hartelijke groet van Kiki, Danny, Lena, Tobias,  
Harm en Joke 
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De Brink  (door Grietje Geerts) 

As de brink eens kun vertellen 
Wat er ir vrogger allemaal is gebeurd 
Heel wat mooie dingen 
Nou er is ook wel getreurd 
De brink was van de boeren met mekaor 
Nu is het nog van de boermarke hoor 
Eerst waren er hoge bargen 
Liepen de schapen er omhen 
De schaopskooi was erachter 
Daor mussen ze s avonds hen 
Maor de bargen mussen eraf 
Hoe krieg wij dat veur mekaar? 
Aol Abbring wolt wel doen 
Met de schup en met de kaor 
Waar t zaand bleven is hebt ze mij niet verteld 
Misschien wel op de wegen of achter in t veld 
Toen ik kind was speelden wij der hoesie 
Er zat een zaand koel midden op 
Laoter schoven zij ’t blad erin van de bomen 
Allemaol brandekkels bint er toen opkomen 
Toen kwam er één met een idee 
Ik denk dat de gemeente dat die 
Bomen mussen er komen 
Dat heurde op de brink 
Lang hebt ze er niet staan 
Ze bint al gauw te gronde gaan 
De neie bewoners kregen ook weer een idee 
Aole bewoners bint er aons wel met tevree 
t Zal mij nog eens benijen wat er gebeurt 
k Heb er nog niks over heurd 
Laot de auto’s er Zundags mor op staon 
Kinder kunt er in de week wel spelen gaon 
Zundags wandelen, een kop koffie in t Witte 
Hoes 
Om half zes is alles weer naar hoes 
Mensen laat wij toch rustig wezen 
Ons dörp hef immers nog niks te vrezen 
Darom bint de neie bewoner hier ook 
kommen 
Met mekaor kan wij hier nog rustig wonen

Oudste bewoonster van Zeegse 
wordt negentig !!!  

Grietje Geerts wordt 26 februari a.s. 
negentig!!! Zij is daarmee niet alleen de 
oudste dorpsbewoner, maar ook degene die 
het langst woont in ons dorp.  
Grietje is geboren op 26 februari 1931 in de 
boerderij aan de Hoofdweg 44. Daar is ze ook 
haar hele leven blijven wonen.  
Wie een bakje koffie bij haar drinkt, hoort de 
mooiste verhalen over ons dorp, hoe het 
vroeger was en welke familiebanden er waren 
en nog steeds zijn. Bovendien is ze goed op 
de hoogte van de laatste ontwikkelingen in 
Zeegse.  

Zij heeft een aantal ervaringen opgeschreven 
in een schrift. Het gedicht hiernaast gaat over 
de Brink en Grietje wil dat graag delen met 
alle Zeegsenaren. 

Het zou natuurlijk heel leuk zijn om haar te 
verrassen met een kaartje op haar 
verjaardag !!!  
Er zijn vast ook wel kinderen, die een 
prachtige tekening voor haar kunnen maken. 

Johan van Fessem.
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Verkeerssituatie Hoofdweg 

In oktober vorig jaar hebben Annet Hadders en ondergetekende als ‘projectgroep 
Verkeer’ besloten maar opnieuw actie te ondernemen m.b.t. het hard rijden op de 
Hoofdweg. We willen nu graag de stand van zaken met u delen.  

Als start hebben we in oktober een goed gesprek gehad, hier op lokatie, met de 
beleidsadviseur van de gemeente, dhr. Herman Kolker. We hebben op een rijtje gezet, 
wat er aan maatregelen zijn genomen de afgelopen jaren en gebrainstormd over wat we 
geoorloofd meer zouden kunnen doen. Grote financiële investeringen vanuit de 
gemeente zijn niet aan de orde op dit moment. Hij adviseerde ons toch in eerste 
instantie weer contact op te nemen met Veilig Verkeer Nederland om daarin mee te 
denken. Hij heeft toegezegd in het dorp een ‘slangenmeting’ te willen doen van 2 
weken, omdat daarmee nauwkeuriger de gemiddelde snelheid bepaald kan worden dan 
de grove metingen vanuit GPS systemen. (Daaruit blijkt voor Zeegse bv. dat in November 
2020 de gemiddelde snelheid meer dan 10 km boven de geldende 30 km. was.) We 
hebben afgesproken die meting in het voorjaar te doen i.v.m. de afwijkende situatie 
vanwege Covid 19. In het najaar hebben we de Smiley een aantal weken gehad. 

Veilig Verkeer Nederland is eerder betrokken geweest bij de Hoofdweg. In die tijd zijn de 
stickers verschenen op de afvalcontainers. Nu hebben we opnieuw ons probleem 
voorgelegd bij VVN en hen voorzien van een overzicht wat in voorgaande jaren is feitelijk 
is aangepast.  
We hebben de nadruk gelegd op het feit dat we geen fietspaden hebben (alleen een 
optische rode baan aan beide zijden) en ook geen voetpad. Dus voetgangers, fietsers en 
gemotoriseerd verkeer maken allen gebruik van dezelfde ruimte. Op de Hoofdweg geldt 
een maximum snelheid van 30 km met in de huidige situatie aan begin en eind van het 
dorp een kleine vernauwing. Er wonen mensen in verschillende leeftijden en de laatste 
jaren zijn er steeds meer jongere gezinnen ( 7 gezinnen met kleine kinderen) bijgekomen.  

We hebben gewezen op het feit dat borden, stickers etc. geen enkele invloed hebben 
op het gedrag, inhalen gebeurt regelmatig bij de mensen die zich aan de snelheid 
houden. (Groot aandeel levert in het weekend ook het recreatieverkeer). 
Het contact heeft opgeleverd, dat we een afspraak tegemoet kunnen zien met twee 
verkeerskundigen, die hier ter plekke komen om met ons de situatie te bekijken. Dit zou 
in eerste instantie in januari, maar is vanwege de maatregelen nu uitgesteld tot zo gauw 
het mogelijk is. 
We houden u op de hoogte! 

Annet Hadders en Joke Gerds

Gezien in Rolde, wie weet, iets voor ons?
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Van de werkgroep ‘cultuur’….

‘Zeegse, daar zit muziek in’ 

Of de Brinkdag dit jaar wel door kan gaan is nog zeer onzeker. Welke corona 
maatregelen zijn dan nog van kracht. Wat kan er wel en wat niet. Door de mutaties 
van het virus moeten we afwachten hoe het uitpakt. Het Bestuur van Dorpsbelangen 
Zeegse heeft aangegeven aan de Creatieve Werkgroep een maand voor de 
geplande datum van de Brinkdag een beslissing te nemen over het wel of niet 
doorgaan.  In ieder geval is in overleg met het Bestuur van Dorpsbelangen besloten 
het 10-jarig jubileum van de Werkgroep door te schuiven naar 2022.  

De Werkgroep is al druk met de voorbereidingen voor het thema van de Brinkdag. Er 
is in het draaiboek voor gekozen om verschillende opties op te nemen, afhankelijk 
van de maatregelen. Wat in ieder scenario doorgaat is het plaatsen van de objecten 
in de tuinen van de bewoners. Daarom alvast een oproep om jezelf creatief uit te 
dagen. Dat is een mooie uitnodiging voor de komende tijd omdat we toch thuis 
zitten.  

Houd de brievenbus en de website van Dorpsbelangen Zeegse in de gaten voor het 
laatste of aanvullend nieuws.  

Dan nog een oproep van de Creatieve Werkgroep voor nieuwe leden. Greetje, Joke 
en Tineke hebben aangegeven het stokje volgend jaar graag aan andere bewoners te 
willen overdragen. Ben je creatief en heb je interesse en wil je je opgeven of heb je 
nog vragen neem dan contact op met een van de leden van de Werkgroep.  Anneke 
Joosten 0592-542775, Greetje de Nijs-Tonckens 0592-544004, Lies Hooijer 
06-21530816, Joke Lotens 0592-544080, Tineke Klok 06-12429822 en Hilda 
Hoepman 0592-867282. 

De afhaaldagen van oud papier staan in de agenda op de website!
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Het wat, waar en hoe van de AED’s in Zeegse 
We hebben in Zeegse de beschikking over 4 AED apparaten die we in geval van 
nood mogen gebruiken. De AED’s zijn GEEN eigendom van Dorpsbelangen maar in 
bezit van en ter beschikking gesteld door derden. In alle gevallen dient een AED 
altijd na gebruik teruggebracht te worden, daar waar hij is opgehaald. Vervolgens 
stuurt u een mailtje naar ikwoude@gmail.com en dan zorgen we ervoor dat hij weer 
up to date klaar staat voor een volgend gebruik.  

De plaatsen 
• Er is een AED beschikbaar aan Hoofdweg 42 bij het Steakhouse.  U kunt er 

binnen naar vragen tijdens openingstijden, of u loopt meteen achterom via de 
oprit van Hoofdweg 44. Daar hangt bij de keukendeur een groene kast, die u 
kunt openen met de code die HartslagNu gestuurd heeft. 

•  Ook bij het Fletcher hotel aan de Schipborgerweg hangt een AED. 
Simpelweg naar binnen lopen en vragen om de AED. Deze ligt achter de 
receptie en kunt u zonder code meenemen.  

•  Aan de Kamplaan, op het terrein van kampeervereniging Mooi Zeegse 
NOORD hangt aan de achterkant van het toiletgebouw, onder de 
overkapping een AED in een groene kast, die u kunt openen met de code die 
HartslagNu gestuurd heeft. 

• Aan de Zandrivier op het hoofdgebouw van kampeervereniging Mooi Zeegse 
ZUID hangt een groene kast met AED, die u kunt openen met de code die 
HartslagNu gestuurd heeft.  

De code’s worden alleen verstuurd naar mensen die geregistreerd staan bij 
HartslagNu.  
Als er bij de 112 alarmcentrale een melding binnenkomt van hartfalen, wordt dit per 
direct doorgezet naar de burgerhulpverlening en krijgt men de code toegezonden.  
 

Met vriendelijke groet, Ingmar van der Woude 

P.S. Deze informatie kunt u ook op de website vinden in het hoofdmenu.

mailto:ikwoude@gmail.com
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Zeegse blijft nog steeds thuis….
Er waren te weinig bijdragen voor ‘Zeegse blijft thuis’ in december/januari. Ik heb het 
nu gecombineerd met het reguliere Loopje. Het blijft een verrassend genoegen om te 
zien wat er binnenkomt. En aangezien het eind van de tunnel nog niet in zicht is, zou ik 
zeggen: Blijf om je heen kijken en stuur vooral je bijdrage in! Als er genoeg is, maak ik 
gewoon weer een ‘tussendoortje’! 
Joke

De Koeweg in december, Klaas Bolt

De bonte specht doet zijn best 
 bij Auk Hardonk in de tuin

Deze Beuk en Acacia zijn samen 
opgegroeid en vormen een eenheid. Ze 
staan aan de Dennenlaan ter hoogte van 
nr. 1, Jan Helder 



Klaas Hooijer   klaaslieshooijer@gmail.com 
Toos Docter   t.docter@home.nl  
Johan van Fessem                   johanvanfessem@home.nl 
Morijn Bourgonje                lid morijnbourgonje@gmail.com                         543332  
Ingmar van der Woude  lid ikwoude@gmail.com   0651389658 
Annet Hadders  lid mathadders@home.nl    0646046505 

Nog geen lid? 

Een tientje per jaar voor het eerste lid in 
het gezin. Meer leden uit gezin? De 
volgende 5 euro per jaar. 

Wilt u de Vereniging Dorpsbelangen Zeegse steunen, 
wilt u meedenken, praten en beslissen over uw dorp, 
wordt dan lid. 

U geeft simpelweg een machtiging voor automatisch 
incasso. Het formulier vindt u hier:  
https://www.zeegse-dorpsbelang.nl/images/
bestanden/automatische_incassomachtiging.pdf 

U kunt het downloaden en mailen naar of in de 
brievenbus doen van penningmeester of secretaris.
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